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Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny JAKUB WRÓBLEWSKI  

Panie Burmistrzu, mam tylko jedno pytanie. Organizacje pozarządowe mogą korzystać ze 

środków publicznych zazwyczaj w drodze konkursu, albo w trybie artykułu 19a ustawy o 

organizacjach pożytku publicznego i wolontariacie. Natomiast bardzo często na plakatach, 

które reklamują różnego rodzaju wydarzenia orgaznizowane przez organizacje pozarządowe, 

można zobaczyć logo spółek miejskich występujących, jako sponsor, głównie, jako sponsor, 

bądź w inny sposób. Chciałem zapytać, w jaki sposób spółki miejskie wspierają takie 

wydarzenia, czy takie eventy orgaznizowane przez organizacje pozarządowe i jakie to było 

wsparcie w 2017 roku poszczególnych rzeczy, w jakiej formie i w jakiej wysokości? Pytam, 

ponieważ w moim odczuciu środki, którymi dysponują spółki miejskie z racji tego, że miasto 

Lubartów, jako gmina, jako zbiorowość, jako wspólnota, jest właścicielem również tego 

majątku i tych środków, które również powinny być wydatkowane w sposób racjonalny i w 

sposób podlegający też jakby kontroli publicznej, dlatego byłbym wdzięczny za przekazanie – 

rozumiem, że nie ustne, ale w czasie odpowiednim takiego wykazu. 


